
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. június 06. (18:00-19:25)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

7. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

8. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

10.Németh Fanni Vendég

11. Deák Barbara Vendég

12.Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:
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1. Beszámolók, aktualitások

2. HKR módosítás, térítési és juttatási díjak változtatása

3. Küldöttgyűlés időpontjai

4. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók, aktualitások

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával. Azt osztja meg, hogy 23-án
EHÖK Elnökségin vett részt, 24-én pedig az EHÖK Gólyatábor témájú megbeszélésén vett
részt, ahol szó esett többek között a jegyárakról. 28-án jelen volt a Gólyahét és a Gólyatábor
stábjának összerakásán, 30-án pedig a mentorrendszer munkacsoport megbeszélésén és Kari
Tanácson. 31-én részt vett EHÖK Elnökségin, a mai napon pedig az IK Gólyatábor
főszervezőivel tartottak megbeszélést. A Gólyabállal kapcsolatban is tárgyaltak már az
esetleges dátumokról. Még azt osztja meg, hogy az EHÖK Vezetőképző táborának
jelentkezési formját el fogja küldeni az Elnökség tagjainak. Azzal a kérdéssel fordul az
Elnökség tagjaihoz, hogy mit gondolnak a Diplomaosztón lehetséges talár- és diploma sapka
kérdéséről. A továbbiakban ezt vitatják meg a jelenlévők.

Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy 23-án jelen volt a Küldöttgyűlésen, majd
az Eklektik eseményen a Három Hollóban, ami nagyon jól sikerült. 24-én délelőtt a
Szolgáltató Kft.-nél volt, elszámolni a Karibuli pénzügyeit, 26-án lezajlott az első Animátori
Kviddicsbajnokság, amiből reméli, hogy ezentúl hagyomány lesz. 27-én volt egy
megbeszélése az EHÖKKEL. 28-án ő is jelen volt a Gólyatábor és a Gólyahét
stábösszerakásán, amit 30-án újra leellenőriztek. 31-étől június 2-áig tartottak az Animátori
Kör tagjaival az elbeszélgetések, a mai napon pedig az IK-val volt egy Gólyatábor témájú
megbeszélésük. Megosztja a lehetséges Gólyabál időpontokat is, amik a következők:
november 13., 28., vagy 30.

Ehrenberger Blanka beszámol arról, hogy 23-án ő is jelen volt a Küldöttgyűlésen,
30-án pedig a mentorrendszer munkacsoport megbeszélésén, ahol prezentálták az éves
felmérést.

Horváth Szonja arról számol be, hogy 23-án ő is jelen volt a Küldöttgyűlésen, 27-én az
EHÖK-kel a Gólyatábor jegyárairól tárgyaltak. A Gólyahét és a Gólyatábor stábjának
összerakásán is jelen volt 28-án, majd 30-án az újra ellenőrzésén. 31-én részt vett egy EHÖK
Gazdasági Bizottsági ülésen, ahol átnézték az SAP táblázatokat, 1-én pedig az EHÖK
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Gólyatábor témájú megbeszélésén. A mai nap folyamán ő is jelen volt az IK-val közös
megbeszélésen.

Szépréti-Nagy Dorka beszámol arról, hogy 30-án ő is jelent volt a mentorrendszer
munkacsoport megbeszélésén, ma pedig Intézeti Tanácson. Ez utóbbin szó esett a PPK 20
éves jubileumi ünnepségéről és az IZU büféjének lehetséges jövőbeli üzemeltetéséről, amit
lehetséges, hogy a Szolgáltató Kft. fog átvenni. Továbbá beszéltek az MA felvételik
menetéről is, a tantestület megegyezett abban, hogy egységesebb pontozási rendszert fognak
kialakítani, amihez szigorúbban fognak rgaszkodni. A Tanulmányi Bizottságról azt közli,
hogy Tóth Zsófia, tudományos referens nem fogja tudni jövő ősztől betölteni a pozícióját, így
gondolkodni kell lehetséges utódokon.

Andrónyi Réka arról számol be, hogy új koordinátoruk lesz Szombathelyen.
Szupkay Benedek beszámol arról, hogy 28-án ő is részt vett Gólyahét és a Gólyatábor

stábjának összerakásán, majd 30-án az újra ellenőrzésen.
Fejes Zsófia arról számol be, hogy volt 23-án ő is részt vett a Küldöttgyűlésen, majd

26-án Stock fotózáson. 27-én jelen volt ő is az EHÖK Gólyatábor témájú megbeszélésén,
majd 28-án a stábok összerakásán. 30-án részt vett az ELTE Podcastben, aztán a Kari
Tanácson, majd a stábok újraellenőrzésén. 1-én jelen volt az EHÖK Gólyatábor témájú
megbeszélésén. A szociális frontról azt közli, hogy mennek az új eljárások, Lillik Dórával
próbálkoznak a pótkifizetések megoldásával. A Gólyatáborban idén nem lesz tanévkezdő
adománygyűjtés, hanem helyette az adományokat a beiratkozásnál lehet leadni az egyetemen.

2. HKR módosítás, térítési és juttatási díjak változtatása

Tóth Cintia azt közli a jelenlévőkkel, hogy a napirendi pont témája először áprilisban
vetődött fel az OHÜB-ön, miszerint a HKR módosítás keretein belül szó esett a hallgatói
szabálysértésekről és csalásokról, melyet azóta is folyamatosan tárgyalnak. Továbbá
megváltoztatták a térítési és juttatási díjakat. A továbbiakban erről folyik a megbeszélés.

3. Küldöttgyűlés időpontjai

Tóth Cintia azt kéri az Elnökségtől, hogy beszéljenek meg több lehetséges időpontot a
július hónapban esedékes Küldöttgyűlésre, mert a nyári Küldöttgyűlésen időközi elnököt kell
választani. Ilyen módon van lehetőség arra, hogy ősszel még időben tudjanak lezajlani a
rendes választások.

4. Egyebek

Ehrenberger Blanka bejelenti, hogy hamarosan el fog búcsúzni az Elnökségben
elfoglalt pozíciójától, mivel tanulmányai befejezésre kerülnek.
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Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 19:25 perckor lezárja.

Budapest, 2023. június 06.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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